
ديدار مدير عامل شركت توزيع نيروي برق 
استان گلستان با مديركل صدا و سيمای استان

مدير عامل شركت توزيع نیروي برق استان گلستان و هیئت همراه 
با مديركل صدا و سیمای استان ديدار و گفتگو كرد.علی اكبر نصیری 
عصر روز چهارشنبه بیست و يکم آبانماه در اين ديدار در رابطه با برق 
امید گفت : در طرح برق امید مشتركان برق به سه دسته كم مصرف، 
خوش مصرف و پرمصرف تقسیم شده و از اين میان بهای برق مصرفی 
با ۱۰۰ درصد تخفیف محاسبه می شود.مديرعامل  گروه كم مصرف 
شركت توزيع نیروی برق گلستان گفت: اجرای طرح برق امید سبب 
می شود قشر پرمصرف برای استفاده از مزايا و تخفیف های مورد نظر 
برای اضافه شدن به جمع مشتركان خوش مصرف تشويق شوند و قشر 
كم مصرف ها جهت تداوم همین سطح مصرفی انگیزه بیشتری داشته 
باشند.نصیری اضافه كرد : استعلام وضعیت دسته بندی در طرح برق 
امید به راحتی از طريق نرم افزار برق من انجام می گیرد. وی ادامه 
داد: راحت ترين راه برای اطلاع مشتركان خانگی از دسته بندی مصرف 
خود در طرح برق امید استفاده از نرم افزار خدمات غیر حضوری برق 
ايران است. مديرعامل شركت توزيع نیروی برق گلستان گفت: اين نرم 
افزار از سايت شركت برق و سامانه  بازار قابل دانلود و نصب است. وی 
اضافه كرد: طرح اصلاح مصرف و حمايت از مشتركان خانگی شامل 
مساكن خالی از سکنه و برخی از مشتركان مانند خانه باغ ها، ويلا باغ ها 
و خانه های خالی نمی شود.نصیری بیان كرد: اين مشتركان در سیستم 
شركت توزيع نیروی برق شناسايی شده و مشمول طرح نمی شوند. 
وی اضافه كرد: برای اطلاع تمامی مشتركان از جزئیات طرح برق امید 
توسط شركت توزيع نیروی برق استان پیامک هايی ارسال شده كه مردم 
می توانند برای اطلاع از وضعیت دسته بندی خود در طرح برق امید از 
لینک های موجود در پیامک استفاده كنند.وی اضافه كرد : مشتركان 
پر مصرف در طرح برق امید ۶ ماه فرصت دارند كه خود را در گروه 
مشتركان خوش مصرف قرار دهند و اگر توانستند در مدت نیم سال 
میزان مصرف برق خود را اصلاح كنند، مشمول تخفیف قیمت برق 
خواهند شد. نصیری اضافه كرد : اطلاع رسانی مردم شريف استان از 
طريق صدا و سیمای استان انتظار می رود تا مردم همانند قبل در 
مصرف انرژی برق مديريت را انجام دهند و از اين طرح بیش از پیش 
بهره مند گردند.در ادامه مديركل صدا و سیمای گلستان گفت : صدا 
و سیمای مركز استان همانند قبل همکاری خود را با توزيع برق انجام 
خواهد داد و بخصوص در بحث برق امید كه يک طرح ملی است بیش 
از پیش و بصورت ويژه همکاری خود را ادامه خواهد داد. منتظر حجت 
اضافه كرد : شركت توزيع نیروی برق از جمله دستگاه های خدمات 
رسان بوده كه زحمات پرسنل اين شركت قابل انکار نیست و ما هم 
جهت اطلاع رسانی به مردم شريف استان از مزايای برق امید اقدامات 

لازم صورت خواهد پذيرفت.

لزوم پيگيری اختصاص اعتبار برای اجرای 
طرحهای باز آفرينی شهری

با  رشت  شهردار  احمدی  محمد  سید   : مهنازنوبری  رشت- 
راه و شهرسازی گیلان ديدار و در موضوعات  ماكان پدرام مديركل 
مختلف شهری به گفتگو پرداختند.در اين جلسه رسیدگی به مناطق 
حاشیه نشین، توجه به بافت فرسوده شهری در قالب ستاد بازآفرينی 
و پروژه های مرتبط با اين حوزه مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت.

احمدی در اين جلسه توسعه شهر را نیازمند تعامل و همکاری اداره 
كل راه و شهرسازی، سازمان نظام  مهندسی و شهرداری به  عنوان سه 
ركن اصلی دانست و گفت: بی توجهی به نظام مندی ساخت و سازهای 
شهری هزينه های جبران ناپذيری برای شهرداری خواهد داشت.وی 
تاكید كرد: بايد همه در كنار هم با بهره گیری از ظرفیت ها و منابع ملی 
به تعالی رشت كمک كنیم.بر اساس اين گزارش، مقرر شد، پروژه های 
تعیین شده كه اعتبار آن از محل ستاد بازآفرينی تامین و ابلاغ می شود 
با جديت بیشتر پیگیری شود تا با حداكثر بهره مندی از اين اعتبارات، 
نقاط شناسايی شده در محدوده بازآفرينی از نظر سطح كیفی خدمات 
شهری ارتقاء يابند.استفاده مطلوب از سهمیه قیر در نظر گرفته شده و 
روكش آسفالت خیابان ها، جمع آوری آبهای سطحی، اجرای ديوارهای 
حفاظتی و ساير مباحث مربوط به حوزه بازآفرينی از ديگر موضوعات 

مطرح شده در اين جلسه بود كه مورد بحث و بررسی قرار گرفت.

برگزاری جلسه هيات رئيسه دانشگاه علوم 
پزشکی مازندران و جلسه ستاد فرماندهی 

مديريت و كنترل بيماری كرونا
ساری_ مرآتی :  در اين جلسه كه به رياست دكتر سیدعباس 
موسوی رئیس دانشگاه علوم پزشکی مازندران و با حضور معاونین و 
اجرای طرح  در خصوص  برگزار شد  دانشگاه  اين  مديران  از  جمعی 
جامع محدوديت های كرونايی، وضعیت اجرای طرح محله محور شهید 
سلیمانی در سطح استان و ساير اقدامات مرتبط با حوزه های مختلف 

دانشگاه بحث و تبادل نظر و تصمیم گیری شد.

 فيلم«به خاطر دخترم« به جشنواره  
) L.I.M.P.A( لندن راه پيدا كرد

فیلم كوتاه » به خاطر دخترم« از تولیدات حوزه هنری استان 
كردستان به كارگردانی محمد فرج زاده به پنجمین دوره  جشنواره 
 London International Motion Pictures Awards (
روزنامه  خبرنگار  گزارش  كرد.به  پیدا  راه  انگلستان    (L.I.M.P.A
 London International اخبار صنعت ؛ پنجمین دوره  جشنواره
Motion Pictures Awards ( L.I.M.P.A) انگلستان  در بخش 
فیلم  و  برگزار می گردد  لندن  تا ۱2 دسامبر در  از ۱  های مختلف 
كوتاه » به خاطر دخترم« به تهیه كنندگی حوزه هنری و نويسندگی 
وكارگردانی محمد فرج زاده به بخش نهايی اين جشنواره در بخش 
المللی تصاوير  Best Web Series راه پیدا كردند.جشنواره  بین 
متحرک لندن )L I M P A) رويدادی سالانه است كه در لندن  با  
هدف گسترش فرهنگ فیلم و پیشرفت به دست آمده در شاخه های 
مختلف هنر فیلم و تقويت روابط بین فیلمسازان در كل جهان برگزار 
می شود.3 دوره  اول اين جشنواره مختص به هنرهای نمايشی بود 
كهذ با تلفیق هنرهای نمايشی با هنر هفتم با عنوان  LIMPA در 
دو دوره اخیر بهترين فیلم های جهان را در بخش های بلند، كوتاه و 
مستند انتخاب و معرفی می كند. در بخش بهترين فیلم در مجموع 
45  فیلم مجوز حضور در بخش نهايی را پیدا كرده اند كه در اين بین 
فیلم »به خاطر دخترم« تولید حوزه هنری كردستان به همراه يک فیلم 
ديگر از ايران حضور پیدا كرده اند.محمد فرج زاده از فیلمسازان توانمند 
كردستانی از شهرستان سقز می باشد كه تا كنون موفقیت های ارزنده 

ای را در سطح بین الملل با آثار تولیدی خود كسب كرده است.
 

آغاز طرح زمستان گرم ويژه شهروندان بی 
سرپناه در منطقه 7

معاون امور اجتماعی و فرهنگی منطقه 7 از حمايت و ساماندهی افراد 
بی سرپناه و بی خانمان با توجه به برودت هوا در سطح اين منطقه خبر داد.

به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه 7، فائزه دولتی با بیان اين مطلب 
افزود: باتوجه به شرايط آب و هوای زمستانی و برودت هوا همزمان با شیوع 
ويروس كرونا، اداره خدمات اجتماعی اين منطقه با همکاری ساير دستگاه ها 
و با دستورالعمل های بهداشتی ستاد مقابله با ويروس كرونا و انجام اقدامات 
پیشگیرانه برای جلوگیری از سرمازدگی و فوت احتمالی افراد بی خانمان، 
بی سرپناه و كارتن خواب ها و ساماندهی گروه های فوق با رعايت كامل 
پروتکل های بهداشتی، طرح »زمستان گرم« را اجرا كرد.وی ضمن تاكید 
بر حفظ كرامت انسانی افراد بی سرپناه و بی خانمان منطقه 7 و ضرورت 
رسیدگی و ساماندهی آسیب ديدگان اجتماعی بیان داشت: طرح ساماندهی 
افراد آسیب ديده اجتماعی با عنوان »زمستان گرم« از 27 آبان ماه سال 
جاری آغاز و تا پايان سال به صورت شبانه روزی در حال ارائه خدمات به 

افراد جامعه هدف است.
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بر  گفت:  قم  استان  اوقاف  اجتماعی  فرهنگی  معاون 
اساس مصوبه ستاد ملی مقابله با كرونا، اماكن مذهبی اعم 
از بقاع متبركه و مساجد تا اطلاع ثانوی تعطیل خواهند بود.
به گزارش روابط عمومی اداره كل اوقاف و امور خیريه 
آغاز  به  اشاره  با  جباری  عطاءالله  قم، حجت الاسلام  استان 
محدوديت های گسترده در سطح كشور با هدف جلوگیری 
از شیوع كرونا و قطع زنجیره انتقال بیماری اظهار كرد: يکی 
مکان های  تعطیلی  كرونا،  با  مقابله  ملی  ستاد  مصوبات  از 
و  امامزادگان  مانند  مذهبی  اماكن  شامل  كه  بود  تجمع 

مساجد نیز می شود.
وی افزود: بر اين اساس درب تمام بقاع متبركه استان قم نیز به روی زائران بسته شده و تعطیلی موقت اين اماكن، 

تا اطلاع ثانوی ستاد برقرار خواهد بود.
معاون فرهنگی – اجتماعی اوقاف و امور خیريه استان قم با بیان اينکه برگزاری هرگونه تجمع و نماز جماعت در 
بقاع متبركه و مساجد حتی در فضای باز هم ممنوع شده است گفت: اين محدوديت ها بر اساس تقسیم بندی شهرهای 
كشور به مناطق قرمز، نارنجی و زرد صورت گرفته و با توجه به قرار داشتن قم در فهرست شهرهای قرمز، تعطیلی بقاع 

متبركه و مساجد اجرايی شده است.
گفتنی است عملیات عمرانی در بقاع متبركه ادامه داشته و مرمت و ساخت و سازهای برنامه ريزی شده طبق 

زمان بندی اولیه صورت می گیرد.

پیش  برنامه  گفت:  اراک  شهردار  امیدی:   – اراک 
آمادگی برای حوادث احتمالی زمستانه در شهرداری اراک 
تدارک شده و نیروها و توان فنی اين نهاد به صورت هدفمند 
میلیارد  افزود: 3۰  رسانی هستند.  شفیعی  آماده خدمات 
ريال برای بازسازی ماشین آلات سبک و سنگین شهرداری 
اراک و ارايه خدمات بهینه در روزهای سرد زمستان هزينه 
شده است.وی بیان كرد: با ورود به فصل سرما، مخلوط شن 
و ماسه و نمک به میزان لازم خريداری و ايستگاه هايی در 
نقاط مختلف شهری مستقر داير شده و مخازن در روگذرها، 

زيرگذرها و معابر مورد نیاز جانمايی شده اند.
شهردار اراک گفت: تلاش كارشناسان فنی شهرداری بر اين است كه تركیب تازه ای از شن و ماسه و نمک برای 
جلوگیری از يخ زدگی معابر تهیه كنند كه درصد نمک آن كمتر باشد و خسارات و مشکلات زيست محیطی استفاده 
از اين مخلوط به حداقل ممکن برسد.شفیعی اظهار داشت: شهرداری اراک آمادگی لازم برای مواجه هر شرايط دشورا 
زمستانی را دارد و هیچ گونه مشکلی در اين شهر وجود ندارد.وی افزود: بر اساس پیش بینی های هواشناسی استان 

مركزی هفته پیش رو پر بارش خواهد بودكه در اين راستا تدابیر ويژه در مجموعه شهرداری انديشیده شده است.
شهردار اراک تصريح كرد: مديريت شهری اراک در زمره نهادهای خدمات رسانی است كه در مدت زمان محدوديت 
های شديد كرونايی با ۱۰۰ درصد نیروها فعال در حال ارايه خدمات به مردم است و از هیچ كوششی در اين مسیر 

دريغ نمی كند.

معاون اوقاف قم خبر داد: 
تعطیلی اماکن مذهبی قم تا پایان زمان محدودیت ها

 برنامه پیش آمادگی زمستانه 
در شهرداری اراک تدارک شد

روابط  گزارش  به   - اصلانی  نرگس   – شهریار 
درچهارمین   انیشه  جديد  شهر  عمران  شركت  عمومی 
روز از هفته بسیج دكتر مهدی مسلم خانی رئیس هیأت 
بسیجی  همکاران  از  چند  تنی  و  عامل  مدير  و   مديره 
شركت عمران شهر جديد انديشه با حضور درسپاه ناحیه 
و  ديدار  زرگر  سرهنگ  جناب  با  انديشه  بسیج  مقاومت 

كردند. گفتگو 
در اين ديدار دكتر مسلم خانی بسیج را حاصل بصیرت 
انقلاب  كبیر  معمار  و  رهبر  هوشمندی  و  انديشی  دور   ،
اكنون   : وافزود  دانست  خمینی)ره)  امام  حضرت  اسلامی 
پس از گذشت 4۰سال نتايج آن به خوبی درک می شود. وی خاطر نشان ساخت بسیج با پیروزی انقلاب يک نهال نو 
پا بود اما امروز شجره طبیه و درخت تناور و پرثمری شده كه شکوفه های بهاری آن را در بیداری اسلامی جهان اسلام 

به درستی می توان به تماشا نشست.
وی ارتباط دو سويه برقرار شده بین شركت عمران و بسیج را مايه خرسندی دانست و خواستار ارتباط و همکاری 

بیشتر بین اين دو دستگاه خدمت رسان شد.
در خاتمه نیزمدير عامل شركت عمران فرارسیدن هفته بسیج را به تمامی بسیجیان مخلص، به ويژه فرماندهان 
ايران عزيز و همکاران شركت عمران شهر جديد  پايگاه های مقاومت بسیج و مردم فهیم و ولايت مدار  حوزه ها و 

انديشه تبريک  گفت.

برق  نیروی  توزيع  شركت  مديرعامل  فرج-  اهواز- 
روابط  و سرپرست  دفتر حقوقی  مدير  همراه  به  خوزستان 
عمومی اين شركت، با حضور در مركز سامانه الکترونیکی 
ارتباط مردم و دولت )سامد) با توجه به شیوع ويروس كرونا 
درخواست ها و مشکلات هم استانی ها را به صورت ارتباط 
عمومی  روابط  گزارش  نمودند.به  رسیدگی  و  پاسخ  تلفنی 
خدری  علی  دكتر  خوزستان،  برق  نیروی  توزيع  شركت 
در  با حضور  شركت  اين  مديرعامل  و  مديره  هیات  رئیس 
و دولت )سامد) در  ارتباط مردم  الکترونیکی  مركز سامانه 
استانداری خوزستان به سوالات و درخواست های مردم و 
مشتركان پاسخ گفت و پیگیر رفع مشکلات ايشان شد.بر اساس اين گزارش، در اين برنامه زمان بندی شده راس ساعت 
۱۱ الی ۱3 به مدت 2 ساعت، بالغ بر 3۸ تماس تلفنی برقرار شد و مواردی از قبیل درخواست خسارت لوازم برقی 
صدمه ديده، مشکل حريم برق، درخواست جابجايی شبکه، مشکل برق روستايی و... مطرح گرديد كه توسط مدير عامل 
شركت توزيع برق خوزستان پاسخ داده شد و برخی از موارد جهت بررسی های لازم از مبادی قانونی تا حصول نتیجه 
پیگیری می شود.گفتنی است، حضور مديرعامل و مديران شركت توزيع نیروی برق خوزستان در مركز سامد و ارتباط 
تلفنی با هم استانی ها و رفع مشکلات ايشان باعث كاهش مراجعات حضوری در اين شرايط قرمز كرونايی مركز استان 
در جهت حفظ سلامت مردم و همچنین كاهش زمان رسیدگی به شکايات بوده و در ارائه خدمات مطلوب به مردم موثر 

و رضايت مندی ايشان را در بر خواهد داشت.

دیدار مدیر عامل شرکت عمران اندیشه با مسئولان 
ناحیه مقاومت بسیج شهر جدید اندیشه

 حضور مدیرعامل شرکت توزیع برق خوزستان 
در مرکز سامد استانداری

مراسم معارفه نو دانشجويان دانشگاه صنعتی قم با حضور هیات رئیسه 
مجازی  صورت  به  دانشجويی  بسیج  و  دانشجويی  های  تشکل  نمايندگان   ،

برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی دانشگاه؛ در جلسه معارفه نو دانشجويان دانشگاه 
صنعتی قم كه به همت مديريت فرهنگی و به صورت مجازی برگزار شد، دكتر 
رضايی نور رئیس دانشگاه صنعتی قم ضمن تبريک به دانشجويان جديدالورود 
گفت: امسال به خاطر بیماری كرونا مراسم معارفه بسیار متفاوتی را داريم و 
شرايط بوجود آمده از اپیدمی ويروس كرونا باعث شد كه  نتوانیم به صورت 
های  ويژگی  خصوص  در  ايشان  باشیم.  عزيزان  شما  خدمت  در  حضوری 
دانشگاه صعتی قم افزود: دانشگاه صنعتی قم به عنوان يک دانشگاه جوان و در 
حال توسعه ،  هر ساله رتبه های خوب كنکور سراسری را علاوه بر استان قم 

از استان های همجوار تهران،اصفهان و مركزی  جذب می كند.
به  قم  صنعتی  دانشگاه  انگیزه  با  و  جوان  كادر  گفت:  نور  رضايی  دكتر 
رشد و شکوفايی اين دانشگاه كمک شايانی كرده است. اساتید هیات علمی 
اين دانشگاه، جوان و از دانشگاه های مطرح و با تعصب خاصی پذيرش می 

پاسخگوی  به صورت شبانه روزی  نیز  دانشگاه  اين  اداری جوان  كادر  شوند. 
دانشجويان گرامی هستند.

قبولی  بالای  آمار  افزود:  افتخارات دانشگاه صنعتی قم  وی در خصوص 
دانشجويان اين دانشگاه در مقطع تحصیلات تکمیلی، كسب مقام های متعدد 

دانشجويان اين دانشگاه در مسابقات ملی و منطقه ای،  نشانگر عزم و اراده  
وتوانمندی های دانشجويان دانشگاه صنعتی قم است.

وی افزود: يکی از مهم ترين تفاوت های دانشگاه با دبیرستان، تحقیق و 
پژوهش در دانشگاه است. دانشجويان جديدالورود با عضويت در انجمن های 

علمی می توانند تحقیق و پژوهش را شروع كنند.
برنامه  اين  در  نیز  دانشگاه  فرهنگی  و  دانشجويی  معاون  كريمی  دكتر 
ضمن عرض تبريک به نودانشجويان جهت حضور در دانشگاه صنعتی قم به 
معرفی اين معاونت پرداخت. وی گفت: اين معاونت از 4 مديريت دانشجويی، 
با  كه  است  شده  تشکیل  بدنی  تربیت  و  مشاوره  و  بهداشت  مركز  فرهنگی، 

حضور در دانشگاه با اين مديريت ها بیشتر آشنا می شويد.
پويا  علمی،  های  انجمن  دبیران  دبیر  نژاد  اصغر  علی  آقايان  پايان  در 
فرهنگی  های  كانون  دبیران  دبیر  علی سیف   ، اسلامی  انجمن  دبیر  عمادی 
و علی رسولیان مسئول بسیج دانشجويی به بیان اهداف و برنامه های خود  
بسیج  و  سلامت  همیاران  انجمن   ، اسلامی  انجمن  علمی،  های  انجمن  در 

دانشجويی پرداختند.

بررسی  در  حمزه پور  عبدالحمید   : اخبارصنعت  خبرنگار  بوشهر- 
بوشیگان  آب  خانه  تصفیه  داشت:  اظهار  بوشیگان  آب  تصفیه خانه  وضعیت 
يکی از قديمی ترين تصفیه خانه های ساخت ايران و بیش از 4۰ سال در حال 
بهره برداری است.وی، منبع تامین آب تصفیه خانه بوشیگان را رودخانه شاپور 
دانست و بیان كرد: بهره برداری مستمر و گذشت زمان سبب مستهلک شدن 
میزان  روی  بر  گذشته  سالیان  صورتیکه  به  شده  خانه  تصفیه  اصلی  اجزای 

خروجی آب تصفیه شده تاثیرگذار بوده است.
مديرعامل شركت آب و فاضلاب استان بوشهر از اجرای طرح بهسازی و 
ارتقاء تصفیه خانه بوشیگان خبر داد و بیان كرد: اين طرح با 2 رويکرد اساسی 

افزايش ظرفیت تصفیه آب و بهبود كیفیت، در دستور كار قرار گرفته است.
بازسازی  و  آبگیر  ساخت  فاز   2 در  پروژه  اين  اينکه  بیان  با  حمزه پور 
تصفیه خانه در حال انجام می باشد خاطرنشان كرد: ساخت آبگیر تصفیه خانه 

بوشیگان با ديدگاه مديريت كیفیت و كمیت آب ورودی تصفیه خانه در مدت 
زمان ۱2 ماه اجرا و با اعتباری افزون بر ۸۰ میلیارد ريال در مرحله عقد قرارداد 
است.وی از ارتقاء ظرفیت تصفیه خانه آب بوشیگان خبر داد و خاطر نشان كرد: 
ارتقاء ظرفیت تصفیه خانه بوشیگان برای افزايش ظرفیت و بهبود كیفیت آب 

در مدت زمان 24 ماه اجرا می شود.
مديرعامل شركت آب و فاضلاب استان بوشهر با بیان اينکه ارتقاء ظرفیت 
تصفیه خانه آب بوشیگان با اعتباری افزون بر ۱3۰ میلیارد ريال در حال انجام 
می باشد گفت: اين طرح كه از ابتدای سال جاری آغاز شده و اكنون دارای 

43 درصد پیشرفت فیزيکی است.
حمزه پور تصريح كرد: در مجموع برای افزايش ظرفیت و بهبود كیفیت 
آب تصفیه خانه بوشیگان 2۱۰ میلیارد ريال اختصاص يافته است كه در صورت 

تخصیص اعتبار مورد نیاز در مجموع ظرف مدت 24 ماه تکمیل خواهد شد.

مراسم معارفه نو دانشجويان دانشگاه صنعتی قم به صورت مجازی برگزار شد

۲۱۰میلیارد ریال برای اجرای طرح آبرسانی »بوشیگان« استان بوشهر تخصیص یافت

3۰ نقطه حادثه خیز شمال تهران با هدف ايمن سازی تردد عابرين پیاده 
و وسايل نقلیه با بازديد های میدانی معاونت ترافیک شهرداری منطقه يک و 

پلیس راهورشمال تهران،  شناسايی و ساماندهی شد.
به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه يک محمد خردمند معاون حمل 
و نقل و ترافیک شهرداری اين منطقه با بیان خبر فوق اظهار داشت: منطقه يک 
بدلیل بافت كوچه باغی معابر و عدم اتصال معابر اصلی به شبکه بزرگراهی يکی 
از مناطق پر ترافیک شهر تهران است بر همین اساس طی جلسه های مستمر و 
بازديدهايی كه با تعامل و همراهی دو منطقه راهور و سه يگان بزرگراهی از معابر 

انجام شد نسبت به شناسايی نقاط حادثه خیز و رفع آنها اقدام شد.
وی گفت: درهمین راستا با اخذ مجوز از مراجع ذيصلاح و با هماهنگی 
پلیس راهور نسبت به ايجاد 2۰ سرعت گیر، بیش از ۱۰۰ هزار متر خط كشی 
محوری، اصلاح هندسی در ۱۰ نقطه، نصب و نگهداری بیش از ۶ هزار علائم 

ترافیکی و 5 هزار متر طول گاردريل و نرده در معابر منطقه اقدام شد.
خردمند با اشاره به تاثیرآموزش و نوشتارهای ترافیکی در اطلاع رسانی 
منطقه  در سطح  آموزشی  پوستر های  و  بنر  كرد:  نشان  خاطر  شهروندان  به 
نصب و در حدود 3۰۰ مورد اجرای نوشتار ترافیکی از جمله خطوط اتوبوس، 
احتیاط، عبور عابر پیاده و...  در منطقه اجرا و با توجه به وجود بیماری كرونا، 
با  راهور  پلیس  همکاری  با  مجازی  صورت  به  ترافیکی  آموزشی  كلاس های 
موضوعات قوانین عبور و مرور و آشنايی با عواقب تخلفات رانندگی برگزار شد.
ترافیکی  مديريت  در  شهروندان  مشاركت  يک  منطقه  شهردار  معاون 
منطقه را لازمه شهری آرام و بی حادثه دانست و از شهروندان خواست  موارد 
از طريق  را حتما  دارند  نقص  رفع  و  به ساماندهی  نیاز  ترافیکی كه  ايمن  نا 
سامانه ۱۸۸۸ و ۱37 اطلاع دهند تا  در اسرع وقت نسبت  به اصلاح آن ها 

اقدام شود.

رئیس شورای اسلامی شهر تهران درباره سوتفاهم 
شیوع  خطر  مورد  در  وی  اظهارات  درباره  شده  ايجاد 
كشور  شمالی  مناطق  به  مسافرت  افزايش  با  كرونا 

ارائه كرد. توضیحاتی 
سخنان  انتشار  پیرو  گفت:  هاشمی،  محسن 
با  رابطه  در  مجازی  فضای  در  اينجانب  به  منسوب 
متاسفانه  تهرانی،  شهروندان  سفر  بواسطه  كرونا  شیوع 
گرفته  نظر سوءتفاهمی صورت  مورد  مفهوم  انتقال  در 
ساكن  هموطنان  از  برخی  ناراحتی  به  منجر  كه 

استان های شمالی شده است.

متن  مجدد  انتشار  ضمن  لذا  داد:  ادامه  وی 
كانال  در  همزمان  كه  سخنان  از  بخش  اين  كامل 
تصريح  آن  در  و  شده  منتشر  خبرگزاری ها  و  رسمی 
اين سفرها و حضور بی رويه مسافران  شده است كه 
سلامت  رستوران ها،  و  گردشگری  مناطق  در  تهرانی 
در  انداخت،  خواهد  خطر  به  را  شمالی  استان های 
ساكن  محترم  هموطنان  ناراحتی  موجب  كه  صورتی 
پوزش  عزيزان  اين  از  است،  شده  كشور  شمال 

می خواهم.
نیز  تعطیلات  منفی  موضوع  هاشمی،  گفته  به 

افزايش مسافرت شهروندان تهرانی در روزهای قبل از 
مازندران  كرونای  ستاد  از  كه  است  شمال  به  تعطیلی 
بودن  تعطیل  به  نسبت  كه  داريم  درخواست  گیلان  و 
شمال  گردشگری  مناطق  و  فروشگاه ها  رستوران ها، 
شمال  به  كه  افرادی  تا  باشند  داشته  ای  ويژه  نظارت 
اماكن مسکونی  اقامت در  به  مسافرت كرده اند، مجبور 
مناطق  در  تردد  و  صورت  اين  غیر  در  باشند،  خود 
خواهد  خطر  به  شمالی  استان های  سلامت  گردشگری 
موج  شاهد  هم  تهران  به  افراد  اين  بازگشت  با  و  افتاد 

جديدی از ابتلا به كرونا خواهیم بود.

   معاون حمل و نقل و ترافيک شهرداری منطقه يک  :

3۰ نقطه حادثه خیز ترافیکی شمال تهران ایمن سازی شد

توضیحات هاشمی در مورد شیوع کرونا به دلیل سفرها


